
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 lutego 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw zagranicznych Witolda Waszczykowskiego 

Dyrektor generalny Warszawskiego Biura Handlowego, Maciej Gaca, oraz Przedstawiciel Biura 

Gospodarczego i Kulturalnego Tajpej w Warszawie, Henry M.J. Chen, podpisali porozumienie o wzajemnym 

uznawaniu praw jazdy. Pierwszy z nich uczynił to 27 listopada 2015 roku, drugi – 15 lutego 2016 roku. 

Następstwem tego porozumienia miała być możliwość wymiany prawa jazdy polskiego na tajwańskie  

i odwrotnie, bez konieczności ponownego zdawania egzaminów teoretycznego i praktycznego. Do dziś (od 

ponad roku) nie zostały jednak podjęte żadne decyzje, które miałyby na celu wprowadzenie przepisów 

wykonawczych umożliwiających realizację porozumienia. 

W związku z tym kieruję do Pana Ministra następujące pytania. 

1. Czy ministerstwo aktualnie podejmuje działania mające zmienić opisany stan rzeczy? 

2. Czy znane są przyczyny tak dużej opieszałości w działaniach? 

Z poważaniem 

Jarosław Obremski 

 


